
 
 

Zápis z jednání školské rady při Gymnáziu, Praha 4, Postupická 3150 
 

Ze dne 31. 8. 2020 
 
Místo konání: Praha 4, Postupická 3150 
 
Čas zahájení: 18.00 hod 
 
Přítomni: Mgr. Zuzana Otrubová, Jitka Zykánová, PaedDr. Ivo Pohořelý, Ing. Pavel Steinbauer, Ph.D. 
Omluveni: Mgr. Lukáš Kaucký, Mgr. Veronika Denková 
 
Jednání se zúčastnil Mgr. Josef Tomek, ředitel školy 
 

Program: 

1) Schválení programu schůze 
2) Projednání a schválení školního řádu  
3) Seznámení školské rady se změnami ve škole pro nový školní rok 

 
ad 1) 
Navržený program byl schválen hlasy všech přítomných členů ŠR. 
 
ad 2) 
Projednání a schválení školního řádu – návrh školního řádu byl prodiskutován a následně schválen 
poměrem hlasů:  
                      pro: 4    proti: 0    zdržel se: 0 
 
ad 3) 
Pan ředitel seznámil členy školské rady se změnami ve škole za poslední období – došlo ke 
stavebním úpravám v interiéru, vyměňují se okna na severní straně budovy. Vzhledem k možným  
komplikacím ve výuce v důsledku šíření koronaviru bylo všem učitelům umožněno využívání 
nových školních notebooků k zajištění distanční výuky. 
V novém školním roce dojde ke změně maturitního modelu, v této souvislosti škola stále čeká na 
vydání prováděcí vyhlášky. 
 
Zapsal I. Pohořelý 


